
Protokół nr 44 z obrad sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 22 lipca 2022  roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 15:00

Zakończenie obrad – godz. 16:15

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej

12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, radca

prawny  Pan  Marcin  Skalski,  Pan  Karol  Rudomina  Kierownik  Zakładu  Gospodarki

Komunalnej  i  Mieszkaniowej  i  Pan  Leszek  Orczykowski  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka

Kultury Sportu i Rekreacji.

Przewodniczący  Rady Gminy  stwierdził  na  podstawie  listy  obecności,  że  podjęte  dzisiaj

uchwały będą miały moc prawną.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe: 

 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Zatwierdzenie porządku obrad. 

 Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 – referuje

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie  uchwały w  sprawie przyjęcia wieloletniej  prognozy finansowej na lata  2022-

2033 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców w ramach

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz cen innych usług

–  referuje  Pan  Karol  Rudomina  Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i

Mieszkaniowej;
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5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  wydzierżawienie  nieruchomości  dz.

107/8 Mierzeszyn - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

7. Wolne wnioski.

8. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad następujących

projektów uchwał:

1) w sprawie  wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dz. 187 Gołębiewo

Wielkie,

2) w sprawie  zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego

transportu  zbiorowego  na  liniach  komunikacyjnych  w  przewozach  autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej,

3) w sprawie  dokonania  zmiany w uchwale  Nr  XLIII/368/2022  Rady Gminy Trąbki

Wielkie z dnia 21 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego

dla  członków ochotniczych straży pożarnych z  terenu gminy Trąbki  Wielkie  za  udział  w

działaniach i akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał powyższą propozycję pod głosowanie. Zapytał, kto jest

za wprowadzeniem do dzisiejszego porządku obrad w/w uchwał.

W głosowaniu udział bierze 11 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów jest za wprowadzeniem w/w projektów

uchwał do dzisiejszego porządku obrad. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący Rady Gminy - poddał porządek obrad z uwzględnionymi zmianami

Odczytał nowy porządek obrad. 

1. Sprawy regulaminowe:

• Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

• Zatwierdzenie porządku obrad.

• Przyjęcie protokołu z XLIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022.

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-

2033.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  dopłat  dla  taryfowych  grup  odbiorców  

w ramach zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz cen
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innych usług.

5. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  

dz. 107/8 Mierzeszyn.

6. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  

dz. 187 Gołębiewo Wielkie. 

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zgody  na  zawarcie  umowy  o  świadczenie  usług  

w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  na  liniach  komunikacyjnych  

w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w uchwale Nr XLIII/368/2022 Rady

Gminy Trąbki Wielkie z dnia 21 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Trąbki Wielkie za

udział w działaniach i akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. 

9. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

10. Wolne wnioski.

11. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu udział bierze 11 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  przyjęła  porządek  obrad  

z uwzględnionymi zmianami. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

• Przyjęcie protokołu z XLIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

Przewodniczący  Rady  Gminy poinformował,  że  do  Biura  Rady  nie  wpłynęły  uwagi  do

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu.

W głosowaniu udział bierze 11 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w protokół. 

/Szczegółowy przebieg glosowania w załączniku do protokołu./

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 –

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Uzasadnienie do uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska nadmieniła, że na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych

szczegółowo zostały omówione wszystkie zmiany w budżecie Gminy.
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Przewodniczący Rady Gminy potwierdził, zapytał czy są jeszcze pytania do Pani Skarbnik,

bądź do Pana Wójta Gminy odnośnie wprowadzonych zmian.

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy poprosił o bardziej szczegółowe omówienie zwięk-

szenia planu dotacji dla GOKSiR, o podanie kwot do wyszczególnionych w uzasadnieniu za-

dań.

Pan Leszek Orczykowski – przedstawił kwoty przeznaczone na realizację poszczególnych za-

dań, które nie zostały uwzględnione w budżecie na 2022 rok.

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy zapytał czego dotyczy remont w świetlicy w Zasko-

czynie.

Pan Leszek Orczykowski wyjaśnił, że po kontroli Straży Pożarnej konieczna była wymiana

kominka i  instalacji  grzewczej.  Remont Świetlicy w Zaskoczynie  był  przeprowadzony ze

środków z funduszu sołeckiego.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLIV/375/2022 w w/w

sprawie.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 3 Podjęcie uchwały w  sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata

2022-2033 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Uzasadnienie do uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy poinformowała, że wszystkie zmiany w wieloletniej

prognozie  finansowej  są  odzwierciedleniem zmian dokonanych w budżecie  gminy na rok

2022. Dodatkowo poinformowała, że z wieloletniej prognozy zostało usunięte przedsięwzię-

cie „Umowa leasingu  Mini Koparka” ze względu na jej charakter. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wyjaśnienie tej kwestii.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy wyjaśniła, że z ustawy o finansach wynika, że takie

przedsięwzięcie nie musi być ujęte w wieloletniej prognozie. Dodała, że oczywiście leasing

jeszcze trwa. Umowa leasingowa kończy się ok. w trzecim miesiącu przyszłego roku, wtedy

będzie możliwość wykupienia.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych.
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Rada Gminy Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLIV376/2022  w w/w

sprawie.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców w ra-

mach zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz cen

innych usług – referuje Pan Karol Rudomina Kierownik Zakładu Gospodarki Komunal-

nej i Mieszkaniowej;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zreferowanie projektu uchwały Pana Karola Rudo-

mina Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Pan Karol Rudomina przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej uchwały. Poinformo-

wał, że ustalone stawki dopłat będą obowiązywały do końca roku budżetowego. Przedstawił

proponowane stawki dla poszczególnych grup odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę.

Zaznaczył, że podwyżki, które wynikają z decyzji Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej

na pewno nie przystają do obecnej sytuacji w kraju. Dodał, że wzrost ten jest na poziomie

3%-5%. Gmina dopłaca do ścieków, dopłata ta w przedstawianym projekcie uchwały ma wy-

nosić  1,00 zł  netto  dla  gospodarstw domowych,  placówek oświatowych,  zakładów opieki

zdrowotnej.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania do Pana Karola Rudomina.

Przewodniczący Komisji EiRG poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedsta-

wiony projekt uchwały. Dodał, że był on szczegółowo omawiany na Komisji EiRG, jak i na

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy. Zaznaczył, że brak pytań do Pana Kie-

rownika ZGKiM go nie dziwi.

Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLIV/377/2022 w w/w

sprawie.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 5  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

dz. 107/8 Mierzeszyn - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie uchwały. Wyjaśnił dokładną lokalizację nieruchomości.

Dodatkowo zaznaczył, że dzierżawa ma na celu postawienie paczkomatu.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Mariana Płotkę Przewodniczącego Komisji Eko-

nomicznej i Rozwoju Gospodarczego o zabranie głosu.

Przewodniczący Komisji EiRG poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedsta-

wiony projekt uchwały i prosi o jej podjęcie.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLIV/378/2022 w w/w

sprawie.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 6  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

dz. 187 Gołębiewo Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy przedstawił uzasadnienie uchwały. Wyjaśnił dokładną lokalizację nieruchomo-

ści. Zaznaczył, że nie jest to ciągłość dzierżawy, a kolejna umowa dzierżawy.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Mariana Płotkę Przewodniczącego Komisji Eko-

nomicznej i Rozwoju Gospodarczego o zabranie głosu.

Przewodniczący Komisji EiRG poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedsta-

wiony projekt uchwały i prosi o jej podjęcie.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XLIV/379/2022  

w w/w sprawie.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  7  Podjęcie  uchwały w  sprawie  zgody  na  zawarcie  umowy  o  świadczenie  usług  

w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  na  liniach  komunikacyjnych  

w  przewozach  autobusowych  o  charakterze  użyteczności  publicznej -  referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy zaznaczył,  że na terenie  gminy dotychczas nie  funkcjonowały linie  gminne  

o charakterze użyteczności publicznej. Dodał, że jeśli zostanie podjęta uchwała to gmina sta-

nie się organizatorem transportu publicznego na terenie całej gminy. Dzięki możliwości pozy-

skania  środków z budżetu  państwa na  dofinansowanie  nowych linii  autobusowych,  nasza

gminy otrzymała takie dofinansowanie na ponad 400 tysięcy złotych. Usługi te będą świad-

czone przez PKS Gdańsk i PKS Starogard Gdański, te dwa podmioty będą wzajemnie tolero-

wały bilety przejazdowe dla naszych mieszkańców. Wójt  Gminy dodał, że tych linii będzie

kilka. Zaznaczył, że podjęcie tej uchwały pozwoli na skomunikowanie wszystkich miejsco-

wości gminy i obniżenie kosztów. Prosi o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o kwestię dotacji.

Wójt Gminy wyjaśnił, że wniosek na dofinansowanie był złożony na podstawie przedstawio-

nych przez przewoźników linii kursowych z kilometrażem, dlatego kwota ta jest przez nas z

góry znana.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, jaki był koszt dowozów dzieci.

Wójt Gminy poinformował, że średni koszt wynosi 1,2 mln złotych. Dodał, że w jego opinii

jest szansa, żeby zejść o połowę tych wydatków.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLIV/380/2022 w w/w

sprawie.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Wójt Gminy podziękował Radzie Gminy za jednomyślność przy podejmowaniu tej uchwały.

Dodał, że ta uchwała zakłada podpisanie porozumień z sąsiednimi gminami. Wójt Gminy za-

znaczył, że organizując transport będziemy zahaczać o tereny sąsiednich gmin, co będzie wy-

magało zgody tych samorządów i dlatego, chciał podziękować Panu Wójtowi Gminy Przy-

widz, Panu Wójtowi Gminy Pszczółki i Pani Wójt Gminy Pruszcz Gdański za taką możliwość. 

Wójt Gminy dodał, że otwieramy „nową erę” w zakresie komunikacji w części powiatu.

Dodatkowo zapytany o rolę powiatu w tej kwestii dodał, że w drugiej połowie sierpnia odbę-

dzie się spotkanie ze Starostą Gdańskim, podczas którego jako Wójtowie będą nalegali, aby

Powiat Gdański stał się podmiotem zasadniczym jeśli  chodzi o organizację transportu, co

ułatwiłoby całą procedurę.
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Przewodniczący Rady Gminy również dołącza się do podziękowań dla Wójtów sąsiednich

gmin.

Ad 8  Podjęcie  uchwały  w sprawie  dokonania  zmiany w uchwale  Nr XLIII/368/2022

Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 21 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości

ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy

Trąbki  Wielkie  za  udział  w  działaniach  i  akcjach  ratowniczych,  szkoleniach  lub

ćwiczeniach. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały. Wyjaśnił, że zmienia się

tytuł uchwały i treść § 1. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XLIV/381/2022  

w w/w sprawie.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 9 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gmi-

ny.

Wójt Gminy przedstawił najistotniejsze kwestie, które wydarzyły się  od ostatniej sesji Rady

Gminy:

• udział w turnieju samorządowców;

• udział w zakończeniu roku szkolnego we wszystkich naszych placówkach oświato-

wych;

• odbyły się zawody gminne Ochotniczych Straży Pożarnych;

• odbyło się  spotkanie z  sołtysami,  na którym omówiono bieżące sprawy i  ustalono

wstępne terminy zebrań wiejskich;

• spotkanie z przedstawicielami PKS Gdańsk i PKS Starogard Gdański ws organizacji

transportu publicznego;

• spotkania i rozmowy z Wójtami sąsiednich gmin ws transportu;

• spotkanie Rady Społecznej (omówiono bieżące sprawy Ośrodka Zdrowia);

• wizyta wraz z Radnym Ryszardem Budzyńskim na placu budowy nowej sali gimna-

stycznej  przy szkole podstawowej w Czerniewie;
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• podpinano umowy z organizacjami pozarządowymi na realizacje zadań publicznych 

z zakresu inicjatyw kulturalnych, z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej

oraz z zakresu przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym;

• wyjazd delegacji do naszej gminy partnerskiej w Uehlfeld;

• wyjazdy letnie seniorów z terenu naszej gminy;

• spotkanie  na  terenie  żwirowni  w Ełganowie,  zainicjowane  przez  Gminę  i  WIOŚ  

w celu podjęcia dalszych działań;

• otwarcie sieci kanalizacji sanitarnej w Kłodawie;

• zarządzenia podjęte w tym czasie znajdują się w Biurze Rady;

Wójt Gminy podał informację z ostatniej chwili odnośnie wykrycia bakterii coli w ujęciu Go-

lębiewko (pobór Ełganowo) co spowoduje wstrzymaniem dostawy wody.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania do Pana Wójta Gminy odnośnie przed-

stawionego sprawozdania.

Radny Grzegorz Żukowski zapytał o kwestię instalacji monitoringu na skrzyżowaniu w Gołę-

biewie Wielkim;

Wójt Gminy poinformował, że otrzymaliśmy informację z Zarządu Dróg Wojewódzkim, że 

w pierwszej kolejności zostaną poprawione znaki poziome na przedmiotowym skrzyżowaniu.

Dodał, że mają być zastosowane inne rozwiązania, które maja poprawić bezpieczeństwo.

Ad 10 Wolne wnioski.

Radna Justyna Perka skład wniosek o zainstalowanie klimatyzacji w sali konferencyjnej.

Wójt Gminy popiera ten wniosek. Zauważył, że montaż klimatyzacji konieczny jest w całym

urzędzie. Postara się w przyszłym roku wygospodarować środki na ten cel.

Radny Władysław Kanka podziękował, że nasza Gmina jest przyjazna seniorom. Dodatkowo

chciał dodać, że reprezentacja seniorów z naszej gminy zajęła pierwsze miejsce w Powiatowej

Senioradzie

Wójt Gminy potwierdził i serdecznie pogratulował osiągniętego wyniku. Dodał, że organiza-

cją zajmował się Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR. 

Radny Jan Selka wygłosił apel do rolników z naszej gminy, z prośbą o zaprzestanie używania

armatek w godzinach ciszy nocnej.

Radny Michał Studziński poprosił o podanie, które miejscowości będą wyłączone z dostar-

czenia wody w związku z wystąpieniem bakterii.

Pan Karol Rudomina wymienił wszystkie miejscowości, których dotyczy komunikat o bakte-

rii coli. Poinformował, że próba został pobrana w mieszkaniu prywatnym, które jest wyzna-

czone jako punkt poboru w ramach rutynowej kontroli jakości wody przez sanepid. Dodatko-
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wo dodał, że ZGKiM będzie dążyło, aby punkty poboru próbek były poza sieciami wewnętrz-

nymi. Zaznaczył, że aby sprawdzić jakość wody, to próbka powinna być pobrana przed siecią

wewnętrzną danego mieszkańca. Dodał, że ZGKiM odpowiada za wodę do licznika.

Jeśli chodzi o wykrytą bakterię to ZGKiM podjął już działania w celu jak najszybszego przy-

wrócenia jakości wody. W związku z tym, że ten wodociąg jest rozciągnięty na dużym obsza-

rze, został przygotowany harmonogram dostarczania wody pitnej przy pomocy beczkowozu.

Ad 11 Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady zamknął XLIV zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za

czynny udział.

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy

K. Żelewska           Zbigniew Leszczyński

Załączniki:

1. Lista obecności radnych.

2. Porządek sesji.

3. Protokół głosowania.

4. Uchwały podjęte na sesji – nr XLIV/375/2022 – XLIV/381/2022

Protokół został przyjęty przez Radę Gminy Trąbki Wielkie na XLV sesji zwyczajnej Rady

Gminy Trąbki Wielkie w dniu 6 września 2022 roku 
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